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DEN NORSKE KIRKE 
Rissa felles menighetsråd 

MØTEREFERAT 
 

Utvalg: Rissa felles menighetsråd   
Møtested: Indre Fosen rådhus, Møterom Storsalen 
Møtedato: 11. januar 2022 
Tid:  kl. 18:00 – 20:55 
 
Følgende møtte: Gunn Heidi Husby Lian, Toril Askim, Nils Richard Hassel, Vigdis Schei, 

Frode Askjem, Randi Sollie Denstad, Jens Ola Nyheim, Finn Yngvar Benestad, Ingunn 

Aarseth Høivik, og Solveig Brørs, (for Jens Kåre Vågen, som hadde meldt forfall). 

 

Ikke til stede: Thala Juul Holm, Jens Kåre Vågen og Lena Sofie Hammern Sivertsvik 

 

Ord for dagen v/Finn Yngvar. 

 

Innkalling og saksliste godkjent. 

Referatet fra menighetsrådets møte 23.11.2021 godkjent.  

 

 
Følgende ordinære saker var til behandling: 
 

Saksnr. Sakstittel Lukket 

01/22 Årsmelding 2021 for Rissa felles menighetsråd   

02/22 Medieutvalg og lokal mediestrategi   

03/22 Frivilligfest – inspirasjonssamling   

04/22 Møteplan/årshjul for Rissa felles menighetsråd 2022   

05/22 Menighetenes årsmøter   

06/22 Offerformål 2022   

 
 
 

DRØFTINGS- OG ORIENTERINGSSAKER 
 
1. Kort nytt om hva som rører seg i: 

a) Fellesrådet v/Randi. Fellesrådet sendte uttalelse om kirkelig organisering, de var 
ganske enige med uttalelsen fra vårt menighetsråd. Det har vært mye begravelser i 
det siste. Det har vært en tøff tid, særlig i Leksvika. Det har gått greit med de nye 
koronatiltakene. Første møte i FR tidlig i februar. 

b) Diakoniutvalget v/Randi. Sorggruppa som skulle møtes før jul, ble avlyst. Skal ha 
nytt møte i neste uke i sorggruppa.  

c) Trosopplæringsutvalget v/Jens Ola. Ingen møter siden sist. Flere var med på Lys 
våken-arrangementene før jul.  

d) Gudstjenesteutvalget v/Ingunn. Ingen møter siden sist. Men det planlegges å ha et 
møte i løpet av våren. Vi har nok forholdt oss strengere til Gudstjenesteordningen, 
og ser at andre menigheter (f.eks Åfjord) har fått godkjent sin ordning uten å følge 
retningslinjene slavisk. Dette bør Gudstjenesteutvalget se på, og kanskje bør vi 
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søke om å få gjøre enkelte endringer. Finn Yngvar oppfordrer til å finne ut av 
mulighetene vi har for å lage egen liturgi for barne- og familiegudstjenester.  

 
2. Hva skjer i kirkeutvalgene? 

a) Rissa v/Solveig. Ikke møte siden sist. Nytt møte 24. januar. Mange forandringer med 
julegudstjenestene, det er krevende. Litt dumt at gudstjenesten på 1. juledag var 
annonsert som familiegudstjeneste, for da var det mange som ikke kom, fordi de 
ikke ville ta plassen fra barnefamilier. Påmeldingen stengte også litt tidlig. Det var 
ikke påmelding i Reinskirka på søndag. Det betydde at flere kom, som ikke mestrer 
påmelding på nettet. Vandregudstjeneste i Rissa kirke på julaften: 64 besøkende. 
Fire stasjoner, folk kom inn i puljer. Juleevangeliet ved krybben, lysgloben med tema 
Jesus som verdens lys, barnealteret med forbønn og juletreet med kristne 
julesymboler. Gode tilbakemeldinger. Folk savnet å kunne synge.  

b) Stadsbygd v/Vigdis. To gudstjenester på julaften. 50 + 30 til stede. Skolekorpset sto 
ute og spilte mellom de to gudstjenestene. Fin gudstjeneste juledagen. Kun to 
meldte seg på, men det kom langt flere. Mandssangerne og Høivik-jentene sang. 
Toårsbok-gudstjenesten ble avlyst. Etter gudstjenesten søndag 12. desember flyttet 
de kirkekaffen utendørs rundt bålpanna. Skal snart ha møte i gudstjenesteutvalget.  

c) Ramsvik v/Gunn Heidi. To gudstjenester julaften. Første gang de har hatt påmelding 
til gudstjenester. Ingen var fulltegna, 30+ på begge to. Korpset kunne ikke delta. 
Familien Høivik bidro med musikk og sang. Ingunn savnet korpset, som blant annet 
pleier å spille Highland Cathedral. Hadde adventskonsert første søndag i advent. 
Men konserten med Trio no Treble og Triopera ble dessverre avlyst pga. korona. 
Skal ha møte i utvalget i januar, sammen med menighetspedagogen og 
soknepresten, for å planlegge aktiviteter.  

d) Frengen v/Toril. Barnehagegudstjenesten ble avlyst pga. dårlig vær. 
Julaftensgudstjenesten var utendørs. Folk og bålpanne på plass da presten ankom. 
Lys og fakler. Veldig fint. Kjørte fullt program, inkl. minning med lystenning i globen. 
Skuespill med barn og voksne. Asbjørn Mosleth sang «O helga natt». Svært 
stemningsfullt – dette betyr mye for folk. Oddny og co hadde planlagt og rigget det 
hele så bra.  

e) Hasselvika v/Nils Richard. Lys våken-gudstjeneste med nesten full kirke. God 
opplevelse. Julaftensgudstjeneste utendørs, skulle være i parken på Hysnes, men 
ble flyttet til den nye gapahuken pga. været. Bålpanne. 53 personer. Asbjørn sang O 
helga natt. Veldig fint. 15-16-åring var organist, veldig bra! Kirka var åpen på 
nyttårsaften. Det kom kun tre personer i løpet av de tre timene kirka var åpen.  

f) Fines kirke v/Ingunn. Skulle hatt adventskonsert 14. desember. Den ble avlyst. Det 
ble også gudstjenesten 2. juledag. Minnegudstjenesten 23. januar håper vi blir 
gjennomført.  

 
3. Orientering fra prestene 

Gudstjenesten i Rein ble utvidet med egen dåpsgudstjeneste like etterpå. Det er litt både 
og med egne dåpsgudstjenester. Lite fart over menighetssangen i de fleste tilfeller. 

 
4. Ungdomsdiakoni i Rissa sentrum 

I menighetsrådsmøtet 23/11 ble det orientert om at det er behov for ungdomsdiakoni i 
Rissa sentrum. Menighetsrådet sa da at det må skaffes mer informasjon om saken, og vi 
må finne ut om det er mulig for menighetene å bidra i sakens anledning. AU drøftet 
spørsmålet med menighetspedagog og diakon i møte 4. januar.  

Ifølge Margareth, er situasjonen den at mye ungdom oppholder seg i sentrum på 
kveldstid. Mange av disse er ungdommer med utfordringer, som kunne ha godt av et 
varmt sted å «henge» med andre. Mange detter ut av organiserte aktiviteter i 14-15-
årsalderen. Møtestedet bør ikke være på skolen, men et annet sted i sentrum. 
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Inger har snakket med Sanitetsforeningen om mulighetene for å leie av Kløverstua en 
kveld i uka. De er villige til å leie ut til en lav pris. Torsdag kveld kan være aktuell. Dette 
er ikke noe menigheten bør ta ansvar for alene. Det må vurderes et samarbeid med 
Frivilligsentralen, og kanskje innvandringstjenesten, ungdomskonsulenten og politiet. 
Inger har nevnt saken for leder av Rissa Frivilligsentral.  

Margareth er opptatt av at det må være en stabil bemanning. Det er viktig at 
ungdommene møter de samme personene hver gang, slik at det på sikt kan bygges 
relasjoner mellom voksne og ungdommene. Vi må ha med frivillige, men det må være en 
fast kjerne av voksne som er der hver gang, folk som har dette som en del av sitt arbeid. 
Fritidsklubben i Stjørna har et eget styre, som består av ungdommer. Det fungerer bra 
der. Det er viktig gi ungdommene ansvar, slik at ikke det bare er gamle folk som styrer 
dette 

Inger og Margareth tar ansvar for videre sondering.  

Drøfting i menighetsrådet: 
Utfordringen er å få stabile voksne. Frivillige bør ikke være ansvarlige. Vi kan heller ta 
praktiske oppgaver, som kan gå på omgang. Ungdomsskoleelever har vært leder og 
nestleder i klubben i Stjørna. De voksne har vært mer en støtte for ungdommene. En 
voksen fra Stjørna og en fra kirkekontoret har vært de stabile voksenpersonene. I tillegg 
har foreldre vært med som frivillige. De har ulike spill, som biljard, bordtennis, bilspill, 
FIFA, kiosk, brettspill og musikk. Verdifull ledertrening for ungdommene som sitter i 
ledelsen. Attesten de får, kan bety mye når de søker om sommerjobb eller deltidsjobber. 
Gunn Heidi har vært med siden 2014. Hun ser hvordan ungdommene vokser med 
oppgavene.  

5. Bruk av Vipps 
AU ønsker at noen i menighetsrådet kan sette seg inn i hvilke muligheter som fins 
innenfor Vipps-ordningen, slik at vi kan komme et skritt videre i forhold til ofringer og 
bidrag til å dekke konkrete behov. AU tror det er lettere for folk å gi, hvis de har bedre 
kunnskap om hva pengene konkret går til. Jens Ola viste til Idrettslaget Fjellørnen, som 
har opprettet en lang rekke Vippsnummer, som skiller de ulike formålene. Kanskje dette 
er en måte å gjøre det på i menigheten, også? Fjellørnen har egne Vipps-nummer for 
medlemsavgift, løypestøtte, barn i løypa, støtte til Mellia hoppanlegg mm.  
  
AU ønsker at det settes ned ei lita arbeidsgruppe som kan finne ut mer om mulighetene i 
Vipps-systemet. Kirkeverge Anita ber om at menighetsrådet omgjør sitt vedtak (ønske) 
om at alle ofringer på Vipps skal føres i kirkeregnskapet. Hun sier det er et krevende 
arbeid å føre offer inn og ut av Vipps. Hun ber derfor menighetsrådet godkjenne at 
ofringer til eksterne mottakere kan gå direkte til Vippsnummeret til de organisasjonene 
som skal motta pengene, og ikke først innom menighetens Vippsnummer.  
  
Anita har sagt seg villig til å være med i ei slik arbeidsgruppe. Hvem andre kan tenke 
seg å være med på dette? 
  
Drøfting i menighetsrådet: 
Det er tydelige signaler i menighetsrådet om at man ønsker å ha mulighet til å vite hvor 
mye som har kommet inn i offer i menighetene, både i de enkelte gudstjenestene og per 
år. Da bør også offerinntektene fra Vipps telles med. Det bør utredes hvilke muligheter 
som fins for å gjøre dette på en enkel måte.  
 
Jens Ola, Frode og Anita oppnevnes til ei arbeidsgruppe som arbeider videre med disse 
sakene. Møtes i begynnelsen av februar. Jens Ola kaller inn til første møte. 
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SAKER TIL BEHANDLING 
  

Saksnr. Sakstittel Lukket 

01/22 Årsmelding 2021 for Rissa felles menighetsråd   

  
Saksopplysninger  
Leder for menighetsrådet i 2021 legger fram utkast til årsmelding i møtet. Hvis han rekker 
det, sendes den ut til medlemmene på forhånd, i egen sending.  
  
Forslag til vedtak: 

1. Årsmelding 2021 for Rissa felles menighetsråd vedtas slik den er framlagt.  
2. Årsmeldingen leses opp på menighetenes årsmøter våren 2022, og offentliggjøres på 

kirkas hjemmeside.  
  

Menighetsrådets behandling:  
Nils Richard Hassel, som skal skrive årsmeldingen for 2021, ønsker å ta inn konkrete tall og 
opplysninger fra årsrapportene fra diakon og menighetspedagog i menighetsrådets 
årsmelding, og tilsvarende fra kirkeutvalgenes rapporter.  
  
MR er enige i at dette vil være et klokt strategisk grep. Det vil på en god måte synliggjøre 
menighetsrådets og kirkas brede engasjement gjennom frivillige medarbeidere i 
kirkeutvalgene, diakoniutvalget og trosopplæringsutvalget og frivillighetens bidrag til at 
aktivitetene holdes på et så høyt nivå som de faktisk gjør. Menighetsrådets årsmelding kan 
på den måten bli et samledokument som sier mer enn bare det vi har jobbet med i selve 
rådet. Det ble uttrykt noe skepsis mot at årsmeldingen kunne bli så omfattende, at det vil bli 
vanskelig å følge opp seinere år. Hvis årsmelding 2021 kan fungere som en mal, trenger 
dette ikke å slå til.  
  
Den foreslåtte løsningen innebærer at årsmeldingen ikke vil foreligge til godkjenning i 
inneværende møte. Dette er blant annet fordi årsrapportene fra diakon og 
menighetspedagog først foreligger like før kirkevergen skal rapportere til SSB 20. januar.  
  
Nils Richard vil ikke rekke å ha utkast til årsmelding for 2021 klar til framlegging i 
menighetenes årsmøter 6. februar. MR ble derfor enige om at vi venter med endelig 
godkjenning til møtet 29. mars. Han får med seg Solveig og Finn Yngvar i arbeidet med 
årsmeldingen.  
 
Et annet år vil det være klokt å legge menighetenes årsmøter litt seinere på våren, og ikke så 
tidlig som i begynnelsen av februar. 
  
Etter behandlingen fattet menighetsrådet følgende enstemmige vedtak:  
  
Menighetsrådets vedtak:  
1. Nils Richard, Solveig og Finn Yngvar oppnevnes som redaksjonskomite for årsmelding 

2021.  
2. Årsmeldingen tas opp til behandling i menighetsrådets møte 29. mars.  
3. I menighetenes årsmøter konsentrerer vi oss om menighetsrådets arbeid i 2021. Andre 

deler av årsmeldingen legges ikke fram i årsmøtene.   
4. Kirkeutvalgene og blomsterfondene sender inn sine årsmeldinger innen 1. februar. 

Kirkevergen sender ut statistikk til kirkeutvalgslederne like etter 20. januar. 
Kirkeutvalgenes og blomsterfondenes årsmeldinger sendes på e-post til Nils Richard.  

5. Blomsterfondenes regnskap vil ikke foreligge til årsmøtene denne vinteren. De vil bli 
offentliggjort i menighetsbladet.   
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Saksnr. Sakstittel Lukket 

02/22 Medieutvalg og lokal mediestrategi   

  
Saksopplysninger: 
Av referatet fra møtet 23.11 går det fram at menighetsrådet i møtet 11. januar skal ta stilling 
til om det skal opprettes et medieutvalg, eller om det er tilstrekkelig med en redaksjon for 
menighetsbladet. Denne redaksjonen har medlemmer fra alle tre menighetsråd i kommunen, 
og det er utarbeidet egne statutter for arbeidet med menighetsbladet. I dag håndteres 
kommunikasjon på hjemmesiden, Facebook og, Instagram mv. av administrasjonen.  
  
Dette er etter AU sin mening helt naturlig og riktig. Vi trenger ikke å bruke opp folk i et utvalg, 
som ikke har noen oppgaver. Det handler ofte om å få ting fort ut, særlig nå under 
pandemien. Da er det effektivt at kirkeadministrasjonen tar ansvar for å bruke sine 
kommunikasjonskanaler. 
  
Forslag til vedtak: 

1. Det opprettes ikke noe eget medieutvalg, som en del av utvalgsstrukturen i Rissa felles 
menighetsråd i inneværende valgperiode.  

2. Menighetsrådet stiller med folk til menighetsbladets redaksjon, i tråd med vedtatte 
statutter for menighetsbladet.  

3. De ansatte på kirkekontoret tar ansvar for informasjon og kommunikasjon gjennom 
egnede digitale plattformer og andre medier.  

4. Menighetsrådet ser gjerne at kirkekontoret utarbeider forslag til en mediestrategi for hele 
fellesrådsområdet, som menighetsrådet kan uttale seg til og ev. vedta.  

  
Menighetsrådets behandling:  
AU sitt forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
  
Menighetsrådets vedtak:  

1. Det opprettes ikke noe eget medieutvalg, som en del av utvalgsstrukturen i Rissa felles 
menighetsråd i inneværende valgperiode.  

2. Menighetsrådet stiller med folk til menighetsbladets redaksjon, i tråd med vedtatte 
statutter for menighetsbladet.  

3. De ansatte på kirkekontoret tar ansvar for informasjon og kommunikasjon gjennom 
egnede digitale plattformer og andre medier.  

4. Menighetsrådet ser gjerne at kirkekontoret utarbeider forslag til en mediestrategi for hele 
fellesrådsområdet, som menighetsrådet kan uttale seg til og ev. vedta.  

 
 

Saksnr. Sakstittel Lukket 

03/22 Frivilligfest – inspirasjonssamling   

  
Saksopplysninger: 
Siden forrige møte i menighetsrådet har Finn Yngvar og diakon Inger hatt et møte om 
frivilligfesten/inspirasjonskvelden. De har avtalt å møte Tor Singsaas torsdag 13. januar. AU 
ønsker at menighetsrådet tar opp saken i forkant av møtet med Tor Singsaas.  
Invitasjon til samlingen 3. februar går ut i disse dager, med påmeldingsfrist 20. januar. Det 
tas forbehold om at samlingen kan bli avlyst, dersom smittesituasjonen ikke endrer seg.  

AU er enige om følgende: Vi toner ned litt den delen av inspirasjonssamlingen som handler 
om visjon for menighetene, slik at dette ikke får preg av å være et gruppearbeid. Det blir en 
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stor bolk med sang og underholdning inni dette, pluss middag og kaffe og kaker og allsang. 
Vi ønsker at Tor Singsaas er med oss hele kvelden. Hans innslag blir innarbeidet som en del 
av festen, og i samarbeid med Tor vil Inger og Finn Yngvar komme fram til en enkel og 
inspirerende måte å få en samtale under kaffen om ting han har snakket om. Det kan f.eks. 
dreie seg om at vi lager et ark med noen forslag til en visjon, som man rundt bordet blir bedt 
om å gi karakter i form av smilefjes eller terningkast.  

Forslag til vedtak: 

1. Menighetsrådet gir diakon og leder for menighetsrådet fullmakt til å komme fram til en 
løsning for hvordan man under frivilligfesten/inspirasjonssamlingen på en uhøytidelig 
måte kan komme med innspill til en visjon for menighetene. Dette gjøres i samråd med 
kveldens taler, biskop emeritus Tor Singsaas.  

2. Dersom samlingen må utsettes pga. pandemien, ber menighetsrådet om at det søkes 
om overføring av Såkornmidlene (kr. 20 000) til 2022-budsjettet.  

 
Menighetsrådets behandling:  
AU sitt forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
  
Menighetsrådets vedtak:  

1. Menighetsrådet gir diakon og leder for menighetsrådet fullmakt til å komme fram til en 
løsning for hvordan man under frivilligfesten/inspirasjonssamlingen på en uhøytidelig 
måte kan komme med innspill til en visjon for menighetene. Dette gjøres i samråd med 
kveldens taler, biskop emeritus Tor Singsaas.  

2. Dersom samlingen må utsettes pga. pandemien, ber menighetsrådet om at det søkes 
om overføring av Såkornmidlene (kr. 20 000) til 2022-budsjettet.  

 
 

Saksnr. Sakstittel Lukket 

04/22 Møteplan/årshjul for Rissa felles menighetsråd 2022   

 
Saksopplysninger: 
AU har satt opp møteplan for kalenderåret, så langt det lar seg gjøre. Dette er et levende 
dokument, og det kan komme endringer pga. uforutsette hendelser.  
 
Forslag til vedtak: 
Møteplan/årshjul for Rissa felles menighetsråd 2022 vedtas som framlagt.  
 
Menighetsrådets behandling:  
AU sitt forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
  
Menighetsrådets vedtak:  
Møteplan/årshjul for Rissa felles menighetsråd 2022 vedtas som framlagt.  
 
 

Saksnr. Sakstittel Lukket 

05/22 Menighetenes årsmøter   

  
Saksopplysninger: 
På gudstjenesteplanen er det satt opp årsmøter i Stadsbygd og Sør-Stjørna menigheter 
søndag 6. februar og i Rissa og Hasselvika menigheter søndag 6. mars. Grunnet pandemien 
ble det ikke avholdt årsmøter i noen av menighetene i 2021. Etter drøfting med Nils Richard, 
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som var leder i 2021, foreslår nåværende leder at det ikke avgis rapporter fra menighetsråd, 
kirkeutvalg og blomsterfond for 2020 i vinterens årsmøter, kun for 2021.  
  
Det vil gå ut informasjon til kirkeutvalgslederne og lederne for blomsterfondene hva de 
forventes å bidra med under årsmøtene. Av innhold ellers foreslår AU at det gis en 
orientering om menighetsrådets innspill til høringen om kirkelig organisering, og at de 
oppmøtte inviteres til å komme med synspunkter på gudstjenester, særlig det som har skjedd 
under pandemien, og til å ta opp saker som er aktuelle for den enkelte menighet. 
Menighetsrådets årsmelding 2021 skal også refereres.  

Det er sterkt ønskelig at alle rådsmedlemmer er med på årsmøtet i den menigheten som de 
er valgt som representant for i Rissa felles menighetsråd. Menighetsrådet leder i 2021 og 
2022 er med på alle årsmøtene, så sant det er mulig. Det er også ønskelig at flest mulig av 
kirkeutvalgsmedlemmene møter opp i eget årsmøte.  

Forslag til vedtak: 

1. Menighetens årsmøter for kalenderåret 2021 arrangeres som planlagt 6. februar og 6. 
mars, med mindre det innføres ytterligere restriksjoner på antall gudstjenestebesøkende.  

2. Det legges kun fram rapporter for 2021 i årsmøtene.  
3. Så sant det er mulig, er menighetsrådsmedlemmene med på årsmøtet i den menigheten 

som de er valgt som representant for til Rissa felles menighetsråd. 
 
Menighetsrådets behandling:  
De kirkeutvalgene som har skrevet årsmeldinger for 2020, står helt fritt til å lese disse på 
årsmøtene.  
Enstemmig vedtatt med endringen i punkt 2.  
  
Menighetsrådets vedtak:  

1. Menighetens årsmøter for kalenderåret 2021 arrangeres som planlagt 6. februar og 6. 
mars, med mindre det innføres ytterligere restriksjoner på antall gudstjenestebesøkende.  

2. Det legges fram rapporter fra kirkeutvalg og blomsterfond for 2021 i årsmøtene, om 
ønskelig også for 2020, siden det ikke ble holdt årsmøter for 2020 i menighetene.  

3. Så sant det er mulig, er menighetsrådsmedlemmene med på årsmøtet i den menigheten 
som de er valgt som representant for til Rissa felles menighetsråd. 

 

 

Saksnr. Sakstittel Lukket 

06/22 Offerformål 2022   

  
Saksopplysninger: 
Komiteen som fikk i oppdrag å sette opp forslag til offerformål i 2020, legger fram sitt forslag i 
møtet. Utkastet ble sendt ut på e-post til medlemmene på kvelden 10. januar. 
  
Forslag til vedtak: 
Forslag til offerformål vedtas som framlagt.  
 
Menighetsrådets behandling:  
AU sitt forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
  
Menighetsrådets vedtak:  
Forslag til offerformål vedtas som framlagt.  
 


